
 

Kredsstyrelsesmøde tirsdag den 3. december 

Tilstede: MM, JR, LR, MR og KM 

 

1. Nyt fra skolerne       

Pilehave: 

- Der er fokus på de lærere, som har undertid. Det er tanken, at de skal gå i nul, så man kan undgå at 

ansætte for mange nye lærere. 

- Der tænkes nye tanker i forhold til overgange fra 0. – 1. klasse, så pædagogen følger klassen op. Det er 

ikke besluttet endnu, og MM skal have samtale med børnehaveklasselederne inden. 

- Der kommer et sneskema efter udfordringer i forbindelse med den første sne. 

- Handleplaner fra APV: Der har været ønske om at få information på en anden måde, så meddelelser ikke 

kun kommer som mundtligt til lærermøder. 

Vallensbæk: 

- Ny leder startede mandag d. 2. december i gruppeordningen. Der er lagt en god plan for de første uger. 

Rigtig godt førstehåndsindtryk. 

- Der har været triomøde, hvor der allerede er snakket næste skoleår. Der tænkes tanker om 

skoleplansarbejde, fagfordeling m.m. 

- Lidt større sygefravær end normalt. 

Egholm: 

- Indskolingsleder er ved at lande på Egholmskole, og hun er ved at komme ind i de forskellige 

arbejdsgange på skolen. 

- Der er ryddet op i økonomien, og der er fundet penge til at renovere heksekedlen (indskolingsrummet). 

Kirkebæk: 

- Der er stadig ingen TR, så MR er stadig TR for dem. 

- Lige ansat ny lærerkollega som kommer fra normalområdet. 

 

 

2. Generalforsamling   

Fredag d. 21. marts på Vallensbæk Skole 16.30. 

- Efter normal GF, vil der være en times tid med enten oplæg, gruppedrøftelse, resolution eller andet. 

Besluttes 14. januar. 

             Spisning 19.00 og derefter socialt samvær. Sluttidspunkt til midnat. 

             To do: 

- MR stikker en finger i jorden i forhold til oplæg. 

- KM bestiller mad. 

 

Snak om kontingent, frikøb og budget: 

- Vi får ca. 800.000 kr. ind i kontingent. 

- Frikøbsregning på ca. 550.000 kr. 

- Vi har skåret i frikøb de sidste år – på alle poster. 



- Der er lavet en ny digitaliseringsstrategi i DLF, som betyder, at vi skal skifte IT ud hver 4. år. Det kommer 

til at kræve en meromkostning for kredsen. 

- Der kommer også nogle udgifter (også uforudsete) i forbindelse med renovering. 

 

3. Seniorordningen   

Vi har fået nogle henvendelser fra medlemmer i forhold til seniorordninger i forhold til hvad kreds, DLF og 

kommunen gør. 

 

Seniorordninger var et punkt under OK24, og det var et af de punkter, som mange kredse (herunder 

Vallensbæk) meldte tilbage omkring. Desværre blev kravet om senioraftaler ikke mødt fra KL. Punktet 

kommer nok på igen i OK26. 

 

DLF har vedtaget nogle strategiske målsætninger som skal være medvirkende til, at medlemmerne har 

overskud i hverdagen og kan lykkes med opgaven.  

 

I Vallensbæk Kommune har seniorordninger været drøftet i HovedMED, hvor der også er stillet spørgsmål til, 

hvorfor der ikke er faste ordninger i kommunen. Der kan indgås ordninger på arbejdspladserne, men det er 

nemmere nogle steder end andre. 

Lokalt set er det ikke nemt at få seniorordninger igennem på skolerne. Lige nu hvor der er så stor mangel på 

uddannede lærere, så vil det være oplagt at lave gode ordninger, men det er svært, når alle løber stærkt – og 

der ikke er økonomi til at forbedre det.    

 

4. Kvalitetsprogram 

På dialogmødet snakkede vi om kvalitetsprogrammet, og der er kommet et ret godt dokument på InSite, 

som giver et godt overblik. 

 

Vi blev ikke færdige med punktet, så det skal på dagsordenen igen 

 

5. Meddelelser      

• Nytårskur  - KM finder på noget. Det er d. 7. januar ca. omkring kl.18. 

• Renovering: Der er lavet et overdragelsesdokument, så vi kan få lavet et salg inden 1. januar. Der er ved 

at komme styr på, hvad der skal renoveres i forhold til rapporten.  

 

6. Det forpligtende kredssamarbejde      

• Arbejdsmiljø Forum: Der er møde for AMR på tirsdag kl. 12.00 på kredsen. 

• PUF: Møde til januar. 

• Kursus Forum.  

• Lønteknik  

 

7. Hvad har vi aftalt   

- Tænk over indhold til GF, kontingent og frikøb. 

- KM finder ud af noget om nytårskur – invitation kommer snarest. 

      

8. Punkter til næste møde 

- Generalforsamling: Frikøb, kontingent, budget, program – der skal tages beslutninger. 

- Kvalitetsprogram. 

- Lønstrategi. 

      

9. Godkendelse af referat  

Referatet er godkendt.      


